



中国特殊环境与灾害研究网络

Chinese Research Network on Special Environment and Disaster

▶ 首页>>科研成果-SCI论文目录

后退 打印

中国科学院长春净月潭遥感实验站SCI论文目录

著作名称	作者	发表时间	杂志名或出版社	论文与出版物类别
Spatial distribution of soil organic carbon and analysis of related factors in croplands of the black soil region, Northeast China	刘殿伟	2006年	<i>Agriculture, Ecosystems and Environment</i>	SCI
Effects of Sensor Noise in Spectral Measurements on Chlorophyll_A Retrieval in Nanhу Lake of Changchun, China.	刘殿伟	2006年	<i>J. of Electromagn. Waves and Appl</i>	SCI
Simulating Spring Wheat Growth in Black Soil Zone of Northeast China Using CropSyst.	王宗明	2006年	<i>Pedosphere</i>	SCI
Changes of land use and of ecosystem service values in Sanjiang Plain, Northeast China	王宗明	2006年	<i>Environmental Monitoring and Assessment</i>	SCI
Study desertification change and its driving forces in western Jilin province, China	李方	2007年	<i>Environmental monitoring and assessment</i>	SCI
Hyperspectral Approaches for Detecting the Roadside Tree Chlorophyll Content with BP neural networks.	刘殿伟	2005年	<i>IGARSS 2005, IEEE International Geoscience and Remote Sensing Symposium</i>	EI
CropSyst作物模型在松嫩平原典型黑土区的校正和验证	王宗明	2005年	农业工程学报	EI
Corn Chlorophyll Estimation With In situ Collected Hyperspectral Reflectance Data	王宗明	2005年	<i>IEEE GARSS 2005 Proceedings</i>	EI
土地利用变化对三江平原生态系统服务价值的影响研究	王宗明	2004年	中国环境科学	EI
松嫩平原黑土漫岗区土壤侵蚀动态的遥感分析	王宗明	2004年	高技术通讯	EI
玉米、大豆光合有效辐射分量与高光谱植被指数关系研究	杨飞	2007年	农业工程学报	EI

2007-12-22

©中国科学院寒区旱区环境与工程研究所 2005 备案序号: 陇ICP备05000491号

兰州市东岗西路320号 730000 电话: 0931-4967594

计算机网络室、甘肃省高性能网格计算中心制作

访问量: 53509